
 

Aan: 

De heer F.M Weerwind, minister voor Rechtsbescherming 

Mevrouw drs. C.J. Schouten, minister voor Armoedebeleid, Participatie en Pensioenen 

 
Geachte ministers, 
 
Op 1 februari jongstleden is door minister Weerwind in een debat met de Vaste Kamercommissie voor 
SZW toegezegd dat hij de Tweede Kamer vóór de zomer zou informeren over de uitkomst van een 
onderzoek naar het toezicht op en de kwaliteit van bewindvoering. Daarbij wilde de minister 
verschillende scenario’s in beeld brengen (“wat het betekent, hoe het anders zou kunnen, over wat voor 
taken en producten we het hebben, welke kosten daarbij horen, welke prijs daarbij hoort en hoe we dat 
zouden kunnen regelen”).  
 
Wij waren blij met deze concrete toezegging van de minister omdat wij in toenemende mate zien hoe 
mensen die het op eigen kracht niet redden steeds meer in de knel komen, al dan niet in samenhang 
met problematische schulden. Daarom is goede samenwerking tussen gemeenten, rechtspraak en 
bewindvoerders noodzakelijk om voor deze kwetsbare doelgroep de best passende ondersteuning in 
te zetten. Dat vraagt om nieuwe en betere afspraken rond de kwaliteit van, het toezicht op en de 
financiering van beschermingsbewinden.  
 
Wij hebben als brancheorganisaties op 13 mei jongstleden een gesprek gehad met ambtenaren van 
uw beide departementen. Dat gesprek hebben wij als zeer teleurstellend ervaren. Op basis van de 
uitnodiging hadden wij verwacht dat wij zouden worden geïnformeerd over de voortgang van de 
scenarioverkenning, maar dat bleef beperkt tot de mededeling dat er een nieuw onderzoek van het 
WODC komt. Met welke onderzoeksvragen het WODC aan de slag zou gaan, bleef onduidelijk. Ook op 
de schriftelijke inbreng van onze organisaties is niet gereageerd. Over de scenario’s is in het geheel 
niet gesproken. Ook is geen proces geschetst.  
 
Wij hebben grote vragen bij de meerwaarde van alweer een nieuw onderzoek en bilaterale rondjes 
langs alle partijen. Om tot gezamenlijke afspraken te komen, denken wij dat gericht onderzoek op 
enkele deelaspecten (bijvoorbeeld in de vorm van een factsheet) ondersteunend kan zijn aan verdere 
besluitvorming. We denken graag mee over de vraagstelling.  
 
We hebben dan meer dan voldoende om scenario’s, verbetervoorstellen en denkrichtingen om 
gemeenschappelijk het gesprek aan te gaan. Het Landelijk Platform Bewind biedt daarvoor het 
natuurlijke gremium omdat het alle relevante partijen samenbrengt. Wij zouden met dit Platform 
enkele gemeenschappelijke sessies willen organiseren langs de lijn van de ‘Future Search’-methode. 
Dan kunnen we samen werken aan draagvlak en commitment om voor midden september tot een 
‘bewindvoeringsakkoord’ te komen. Zo’n akkoord is broodnodig voor goede dienstverlening aan onze 
cliënten én voor onze branche zelf.  
Tijdens het eerstvolgende overleg van het Landelijk Platform op 25 juni zullen wij een concreet 
voorstel voor zo’n Future Search agenderen.  
 
In de hoop dat u de urgentie van een versnelling op dit dossier ondersteunt en daarom instemt met de 
door ons voorgestelde procesaanpak.  
 
Met vriendelijke groeten,  
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